



## MØTEREFERAT 06.05.24

Dato:  
06.05.24

Agenda: Styremøte

Møteleder: Hege Bjerkreim

Referent: Monica Dubland

Tid:  
20.00

Sted:  
Møterom JSA

Innkalla:  
Hanne Emilie Mersland, Monica Mørk Aase, Ida Stokkeland,  
Monica Dubland, Hege Bjerkreim

Valgfritt:

### 01/24 Avslutning barneidretten

Det blir avslutning 15 mai. Opplegg for hver gruppe først, og vannis og utdeling av diplom på slutten. 2019 kullet er i turnrommet først i 25 min, deretter i gangen/kafeteriaen i JSA. 2018 kullet er i Varhaug hallen/Salen først, og deretter i kafeteriaen der. Trenere signerer på diplomene.

### 02/24 Oppstart høsten 2024

Det mangler fremdeles noen trenere. Her må vi ta en ny runde med hvilke foreldre som kan være med.

Plakatene for påmelding er oppe i barnehagene.

Ved oppstart til høsten tenker vi å ta i bruk garderobene.

Foreldre kan levere barna der, og deretter vente på gangen.

### 03/24 Smoothie maskin

Vi har ytret ønske om å kjøpe inn smoothie maskin. Er dette noe vi kan få til?

Monica M. Aase har vært i kontakt med JC ang. dette. Tar en ny runde på det innen ny sesong.

### 04/24 Ongaløbe

Startnr. Med klister er ordnet. Vi har bestilt 500 stk.

Printe ut plakat med vipps info. Hege sender til Monica eller får dette printet via administrasjonen.

Premier: Vi får drikkeflasker fra Jæren Sparebank. VIL Medaljer.

Ellers sjekker vi om noen har mulighet til å sponse poser (evt. Med klister på ) såpebobler, juice.

Påmelding: Sette opp flere bord enn i fjor, slik at vi får tatt imot flere om gangen.

Bør vi da ha 3 kasser? De fleste betaler via vipps.

Får vi tak i walkietalkie? Ida sjekker om VIL har til utlån da dette har blitt brukt ved andre anledninger.



Sjekk om vi har sperrebånd på lageret.

Opprette arrangement på Facebook, Monica M. Aase fikser dette.

Målbue og vaktvester – Monica D sjekker med friidrettsgruppa, da vi fikk låne dette av de i fjor.

Startsignal – enten pistol eller signalhorn.

Jærbladet – får vi de til å lage en sak om dette?

Vakter til løpet. Alle vaktene er i boks.

Lager egen gruppe med info til de som er med, slik at alle får med seg nødvendig info. Da får vi en god dekning gjennom hele løypa.

Pakking av premier torsdag 30 mai kl. 19.30

Styret møter ca kl. 15.00 for rigging 31 mai.

